
MELDAL KOMMUNE 
Møteprotokoll 
 
 

Kommunestyret 
 
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: 25.01.2017 Kl. 12:00 - 14:00 
 
Innkalling med sakliste ble sendt medlemmene 19.01.2017. 
Møte med sakliste er kunngjort på kommunens nettsider. 
 
Følgende representanter møtte: Parti 
Bergsrønning, Ellen Haugen Ap 
Dombu, Sivert Ap 
Garberg, Harald Ap 
Halsetrønning, Marit Ap 
Hilstad, Are Ap 
Ingstad, Linda Ysland Ap 
Kirkholt, Lars Ap 
Mehlum, Vibeke Ap 
Svartbekk, Odd Arild Ap 
Bergeng, Ingar Skogstad B 
Ringli, Helge Frp 
Elshaug, Stein H 
Løvseth, Rolf Krf/V 
Bjørkøy, Ola SP 
Kalstad, Stig SP 
Lund, Bjarne SP 
Muan, Olaug SP 
Myrmæl, Mari Storm  SP 
 
Følgende representanter med forfall: Parti Erstattet av Parti 
Waalen, Ragnar Ap Steigen, Eystein Ap 

 
Dessuten møtte: 
Rådmann Petter Lindseth 
Økonomisjef/ass. rådmann Roy Fritzon 
Sekretær Anne Britt Ree 
 
Merknader til protokollen 
 
Underskrifter: 
 
     

     
 
  



Side 2 
 

Saksliste 
 
 

Sak nr. Sakstittel Arkivsak nr Gradering 

001/17 Budsjett 2017 - korrigering og justering 16/859  
 

002/17 Avslutning av revisjonsoppdrag - 
forvaltningsrevisjon 

06/1635  
 

003/17 Vedtekter for regionalt næringsfond for 
Orkdalsregionen 

15/214  
 

004/17 Høringsuttale ny rammeplan for barnehagens 
innhold og oppgaver 

16/1644  
 

005/17 Valg av grunneierrepresentanter til 
Verneområdestyret for Trollheimen 

16/33  
 

006/17 Refererte skriv 17/92  
 

 
 

Møte startet med orienteringer: 

- Rapport behovsanalyse framtidas sykehjem v/Møyfrid Hallset, RO 

- Oversiktsdokument – Folkehelsa i Meldal v/folkehelsekoordinator Johanne Opheim 

- Kommunesammenslåing v/rådmann Petter Lindseth 
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001/17: Budsjett 2017 - korrigering og justering 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 001/17 Vedtak: 
1          Investeringsbudsjettet for 2017 justeres som inntatt i vedlagte tabell 
 
2          Driftsbudsjettet for 2017 justeres ved at funksjon 1209 Informasjon flyttes til ansvar 
1300, funksjon 2424 Flyktninger, bosetting og integrering, 2750 Introduksjonsordningen 
samt 8500 Generelt statstilskudd flyktninger flyttes til ansvar 2300. 
 
3          Tilskudd til Kirkelig fellesråd til anskaffelse av gravemaskin omgjøres til et 
engangstilskudd på kr 250.000,-. Av dette er kr 75.000,- alt innarbeidet i budsjettet, mens 
resterende beløp kr 175.000,- dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
 
 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Formannskapet 18.01.2017: 
 
FS- 001/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
1          Investeringsbudsjettet for 2017 justeres som inntatt i vedlagte tabell 
 
2          Driftsbudsjettet for 2017 justeres ved at funksjon 1209 Informasjon flyttes til ansvar 
1300, funksjon 2424 Flyktninger, bosetting og integrering, 2750 Introduksjonsordningen 
samt 8500 Generelt statstilskudd flyktninger flyttes til ansvar 2300.  
 
3          Tilskudd til Kirkelig fellesråd til anskaffelse av gravemaskin omgjøres til et 
engangstilskudd på kr 250.000,-.Av dette er kr 75.000,- alt innarbeidet i budsjettet, mens 
resterende beløp kr 175.000,- dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 

 
 
 
 

002/17: Avslutning av revisjonsoppdrag - forvaltningsrevisjon 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 002/17 Vedtak: 
Kommunestyret finner det ikke nødvendig å omprioritere ressurser til aktuelle 
forvaltningsrevisjonsprosjekt i 2017, men ber Kontrollutvalget iverksette et av de øvrige, 
prioriterte prosjektene, jfr vedtaket i kommunestyrets sak 32/16.  
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Kommunestyret ber samtidig om at Kontrollutvalget innarbeider aktuelle 
forvaltningsrevisjonsprosjekt i plan for forvaltningsrevisjon i 2018, innenfor de ordinære 
budsjettrammene.  
 

 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Formannskapet 18.01.2017: 
 
FS- 002/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Kommunestyret finner det ikke nødvendig å omprioritere ressurser til aktuelle 
forvaltningsrevisjonsprosjekt i 2017, men ber Kontrollutvalget iverksette et av de øvrige, 
prioriterte prosjektene, jfr vedtaket i kommunestyrets sak 32/16.  
 
Kommunestyret ber samtidig om at Kontrollutvalget innarbeider aktuelle 
forvaltningsrevisjonsprosjekt i plan for forvaltningsrevisjon i 2018, innenfor de ordinære 
budsjettrammene.  
 
 
 
 
 

003/17: Vedtekter for regionalt næringsfond for Orkdalsregionen 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 003/17 Vedtak: 
Meldal kommune godkjenner vedtekter for regionalt næringsfond for Orkdalsregionen som 
vedtatt i regionrådet 9. desember 2016. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet 18.01.2017: 
 
FS- 003/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Meldal kommune godkjenner vedtekter for regionalt næringsfond for Orkdalsregionen som 
vedtatt i regionrådet 9. desember 2016. 
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004/17: Høringsuttale ny rammeplan for barnehagens innhold og oppgaver 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 004/17 Vedtak: 
Meldal kommune ser det som positivt at rammeplan for barnehager og læreplan i skolen har 
en tydelig sammenheng og at de samme begrepene blir brukt i begge planene. Det er viktig 
at alle nivå innen utdanningsløpet har en felles forståelse av kjernebegrepene. 
 
Vi mener det er rett og viktig at overgang fra barnehage til skole blir spesielt omtalt. En 
lovendring som forplikter skolen til å samarbeide med barnehagene om overgangen, vil vi 
ønske velkommen. Det er nødvendig at skolefritidsordningen også blir en naturlig del av 
dette samarbeidet. 
 
For øvrig er vi glad for at det er mer fokus på de minste barna i barnehagen, og at det i 
punktet «Barn og barndom» kommer tydelig fram at barndommen har en egenverdi.  
 
Forslag til endringer 
Vi foreslår at punkt 6 «Ansvar og roller» kan flyttes lenger fram i planen, f.eks. som et nytt 
punkt 4 (foran barnehagens arbeidsmåter), da vi mener det er naturlig at en avklaring av 
ansvar og roller kommer før arbeidsmåter og fagområder.  
 
Vi mener det bør presiseres tydeligere i rammeplanen hva som er pedagogens oppgaver og 
ansvar. I forslaget står det flere steder «Personalet skal…». En del av de punktene mener vi 
helt klart er styrer og pedagogisk leders ansvar, og dette bør komme tydeligere fram. 
 
 
Til de spørsmålene vi er spesielt oppfordret til å gi innspill om: 
Fungerer forslaget til ny rammeplan som et tydeligere styringsdokument? 
Den nye rammeplanen ser ut til å bli et mer tydelig styringsdokument. Dokumentet har et 
godt og klart språk der en har unngått for mye fagspråk, og vi mener det er bra at planen er 
blitt kortere og mer konsis. 
Kravene til progresjon gjør at barnehagene må drøfte «skal-punktene», og bli enig om og få 
en felles forståelse for hva vi legger i disse på de ulike alderstrinn. 
 
Fungerer forslaget til ny rammeplan som et velegnet arbeidsdokument for 
barnehagepersonalet? 
Vi mener at forslaget fungerer som et velegnet arbeidsdokument for barnehagepersonalet.  
Planen er kortere, og dermed enklere å finne fram i, og planen vil oppleves som mer 
forpliktende i og med at det står så tydelig hva barnehagen skal gjøre og ikke bare bør. 
Personalet må forholde seg til alle krav i rammeplanen, og vi mener det vil bidra til å sikre et 
mer likeverdig barnehagetilbud for alle barn.  

Ivaretar forslaget barnehagens brede samfunnsmandat? 
Vi opplever at samfunnsmandatet kommer tydeligere fram enn tidligere. Formålsparagrafen 
er godt integrert i forslaget til rammeplan og sikrer dermed at det brede mandatet vil bli 
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ivaretatt. 

Veiledningsmateriell og støttemateriell 
Vi ser behov for veilednings- og støttemateriell særlig på disse områdene: 

· Metoder og verktøy for kartlegging og dokumentasjon. 
· Tilrettelegging for barn som har behov for ekstra støtte og spesialpedagogisk tiltak. 

Deriblant tverrfaglig samarbeid. 
· Årsplanarbeid: Hvordan utforme gode årsplaner som blir et nyttig redskap for både 

barnehage og foreldre.  

 
 
Behandling: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur 11.01.2017: 
 
HOK- 004/17 Vedtak: 
Hovedutvalg for helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
Meldal kommune ser det som positivt at rammeplan for barnehager og læreplan i skolen har 
en tydelig sammenheng og at de samme begrepene blir brukt i begge planene. Det er viktig 
at alle nivå innen utdanningsløpet har en felles forståelse av kjernebegrepene. 
 
Vi mener det er rett og viktig at overgang fra barnehage til skole blir spesielt omtalt. En 
lovendring som forplikter skolen til å samarbeide med barnehagene om overgangen, vil vi 
ønske velkommen. Det er nødvendig at skolefritidsordningen også blir en naturlig del av 
dette samarbeidet. 
 
For øvrig er vi glad for at det er mer fokus på de minste barna i barnehagen, og at det i 
punktet «Barn og barndom» kommer tydelig fram at barndommen har en egenverdi.  
 
Forslag til endringer 
Vi foreslår at punkt 6 «Ansvar og roller» kan flyttes lenger fram i planen, f.eks. som et nytt 
punkt 4 (foran barnehagens arbeidsmåter), da vi mener det er naturlig at en avklaring av 
ansvar og roller kommer før arbeidsmåter og fagområder.  
 
Vi mener det bør presiseres tydeligere i rammeplanen hva som er pedagogens oppgaver og 
ansvar. I forslaget står det flere steder «Personalet skal…». En del av de punktene mener vi 
helt klart er styrer og pedagogisk leders ansvar, og dette bør komme tydeligere fram. 
 
 
Til de spørsmålene vi er spesielt oppfordret til å gi innspill om: 
Fungerer forslaget til ny rammeplan som et tydeligere styringsdokument? 
Den nye rammeplanen ser ut til å bli et mer tydelig styringsdokument. Dokumentet har et 
godt og klart språk der en har unngått for mye fagspråk, og vi mener det er bra at planen er 
blitt kortere og mer konsis. 
Kravene til progresjon gjør at barnehagene må drøfte «skal-punktene», og bli enig om og få 
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en felles forståelse for hva vi legger i disse på de ulike alderstrinn. 
 
Fungerer forslaget til ny rammeplan som et velegnet arbeidsdokument for 
barnehagepersonalet? 
Vi mener at forslaget fungerer som et velegnet arbeidsdokument for barnehagepersonalet.  
Planen er kortere, og dermed enklere å finne fram i, og planen vil oppleves som mer 
forpliktende i og med at det står så tydelig hva barnehagen skal gjøre og ikke bare bør. 
Personalet må forholde seg til alle krav i rammeplanen, og vi mener det vil bidra til å sikre et 
mer likeverdig barnehagetilbud for alle barn.  

Ivaretar forslaget barnehagens brede samfunnsmandat? 
Vi opplever at samfunnsmandatet kommer tydeligere fram enn tidligere. Formålsparagrafen 
er godt integrert i forslaget til rammeplan og sikrer dermed at det brede mandatet vil bli 
ivaretatt. 

Veiledningsmateriell og støttemateriell 
Vi ser behov for veilednings- og støttemateriell særlig på disse områdene: 

· Metoder og verktøy for kartlegging og dokumentasjon. 
· Tilrettelegging for barn som har behov for ekstra støtte og spesialpedagogisk tiltak. 

Deriblant tverrfaglig samarbeid. 
· Årsplanarbeid: Hvordan utforme gode årsplaner som blir et nyttig redskap for både 

barnehage og foreldre.  

 
 
 

005/17: Valg av grunneierrepresentanter til Verneområdestyret for 
Trollheimen 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 005/17 Vedtak: 
Meldal kommune velger følgende grunneierrepresentanter til Verneområdestyret for 
Trollheimen: 
 
Kari-Elin Røttereng Lillemo           
Ola Lund 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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Formannskapet 18.01.2017: 
 
FS- 005/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Meldal kommune velger følgende grunneierrepresentanter til Verneområdestyret for 
Trollheimen: 
 
Kari-Elin Røttereng Lillemo           
Ola Lund 
 
 
 
 
 

006/17: Refererte skriv 

 

Kommunestyret 25.01.2017: 
 
KS- 006/17 Vedtak: 
Referte skriv tatt til orientering 

 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Refererte skriv tas til orientering 
 
 
 
 


